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Z A P I S N I K 
sa 48. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 4. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog 
ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 
Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik “Risnjak-Delnice” 
d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra, Đulio Jusufi, 
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Zvezdana Jerković, Davorka 
Grgurić,  Nikola Muvrin koji su poslali svoje zamjene. 
 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENOM TEMELJEM PLANA 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Kontinuirane aktivnosti usmjerene su na Polugodišnji financijski izvještaj. 
- Radi se na Polugodišnjem izvještaju za vatrogasce. 
- Isplaćene su plaće. 
- Poslan je izvještaj o zaduženjima u Ministarstvo financija. 
- Plaćene su kamate za kredit K1 i K3. 
- Plaćanje drugih dospjelih obveza. 
- Kolegice su sudjelovale u programu usavršavanja javne nabave 
- Refundacija bolovanja prema Zavodu za MO, poslan je mjesečni obrazac Rad 1, isplaćene su 

socijalne pomoći. 
- Kolega Majnarić kontinuirano radi na aktivnostima vezanim za IPARD odnosno investiciju 

Supilove, praćenje učinkovitosti, projekt Škocijan - Risnjak, poslovna zona Kendar i E - 
županija. 

- Radio je na Pravilniku o financiranju javnih potreba odnosno udruga, u Pravilnik su uvršteni 
elementi o fiskalnoj odgovornosti, pojmovi vezani uz Zakon o proračunu, kodeksu za javne 
potrebe. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Donirane knjige: slažu se popisi za OŠ Vrbovsko kojima ćemo dati djela na ćirilici i ekavici, 
ruski klasici namijenjeni su Školi Fužine.  

- Održan je sastanak  s Maticom hrvatske vezano uz 140. obljetnicu Knjižnice. 
- Rad na mrežnoj stranici koja je osvježena novostima. 
- Dobavljači knjiga su bili u knjižnici, imamo puno novih knjiga 
- Prva tura nabavke knjiga - 39.469 kuna smo potrošili i kupili 356 knjiga. Za tisak se potroši 

2.890 kuna. Na Novi list, Večernji list i Lisu potrošeno je 42.360 kuna. 



- Dnevno poslovanje za lipanj: broj ulazaka u knjižnicu 1.571, 219 ljudi je čitalo kod nas, 
izdano 1815 knjiga, obnovljena članarina ili novih korisnika 55, dnevno ulazaka najmanje 37 
a najviše 109. 

 
HRVOJE ZATEZALO 

- Pokošen je Park kralja Tomislava, Šetalište I. G. Kovačića i do table „Delnice“ obostrano 
prema Brodu na Kupi, igralište u Ulici bana Jelačića te ispred trgovine Krk, okućnica u 
Zrinskoj je uređena i pokošena. Vezano za okućnicu, gradonačelnik navodi da treba 
ispostaviti fakturu firmi koja vrši uslugu čišćenja snijega i koja je ugovorom preuzela obveze 
za naknadu šteta koje nastaju uslijed tih aktivnosti.  

- Postavljeni su znakovi. 
- Popravljena je ograda na groblju u Razlogama. 
- Detaljno su okopane cvjetne gredice u Parku i pred zgradom gradske uprave, te zeleni otok u 

Školskoj ulici. 
- Počelo je čišćenje ceste od gašparčevog mosta prema Turkima, očišćeno je oko 1200 metara. 
- Redovno održavanje čistoće grada i groblja, čišćenje placa i ubiranje placarine. 
- Nije se napravila košnja prema Vojarni, zelena površina kod Ograje te nekoliko manjih 

površina u gradu.  
- Danas se kosi Frankopanska, čisti parkiralište, Mesnička, dječje igralište u Lučicama i 

frezanje između redova lavande. 
- Gradonačelnik je zatražio da se hitno postave znakovi zabrane kupanja na Potoku.  
 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Priprema se Gorski kotar bike, 1. utrka 12. 7. s bazom u Lokvama. To je zajednički goranski 

projekt koji će proći kroz sve jedinice lokalnih samouprava.  
- Imali smo posudbu štandova za Lokve za ovaj vikend, šator je također posuđen i to je bila 

cijela akcija. 
- Dogodila se kadrovska promjena u TZ - stručna suradnica Jasna Janeš vraćena je s bolovanja 

čime je automatski nastupio prekid ugovora o radu za kolegicu Klaru Bukovac koja je bila 
primljena na određeno vrijeme. 

- Katalog atrakcija i smještaja - izvršene su izmjene i određen je datum kada se ne smije više 
ništa mijenjati, kada to odluči TZ primorsko-goranske županije. 

- Ostale aktivnosti - izrađene su potvrde za prijave djece za produženi boravak u dječji vrtić za 
kolegicu. 

- Prisustvovali smo edukaciji vezano za fondove EU i prijavu projekata. 
- Odaslan je i izrađen prijedlog programa daljnje kadrovske konsolidacije. 
- Gradonačelnik pita što je s najavljenom „Šetnjom parkom“ za ovaj vikend? Irena Vučenik 

Šostik navodi da se taj termin neće dogoditi, u međuvremenu smo odlučili da bi manifestaciju 
stavili za vikend 19-20. srpnja što bi se ukomponiralo s ostalim događajima u prostoru. 
Interes za suradnju po ovoj manifestaciji je pokazao GSC s kojima bi povezali sadržaje te bi 
cijeli Park zaživio u tom smislu.  

 
DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 
- Provode se redovne aktivnosti. 
- Srušene su dvije jelke u Crnom Lugu. 
- Jučer je održana sjednica Upravnog odbora. 
- Putem DVD su donesene odluke da bi 10 kaciga donirali DVD-u Brod na Kupi. 
- Počeli su servisi za vozila. 

DARIO MEDVEDEC 
- Profesori s Građevinskog fakulteta su odustali od posjete. 



- Odradili smo Skupštinu društva. 
- Najavljuje za idući tjedan sastanak s Povjerenstvom za sport i Zajednicom sportova, tema će 

biti: uređenje sportskih objekata na području Grada Delnica, prvenstveno nogometnog 
igrališta. Bilo bi dobro da se svi odazovu kako bi zajedno krenuli i timskim radom napravili 
nešto što je dobro. Također će stupiti u kontakt s atletičarima da se vide i njihove želje i da se 
krene s projektiranjem te zone. Gradonačelnik navodi da je Grad uvijek spreman za dogovor, 
ali za dogovor moraju biti spremni i drugi sudionici.  

- Dodatno smo se angažirali oko uređenja ceste prema Curku zbog izleta profesora 
Građevinskog fakulteta.  

- Obavljaju se dogovori s udrugom RIS vezano uz takmičenje. Prostor oko sportske dvorane 
iznajmit ćemo za kamp i kampere. Također postoji najava dolaska Muške kadetske 
rukometne reprezentacije na sedmodnevne pripreme u Delnice u organizaciji Hotela 
„Risnjak“, a GSC će dati na korištenje sportske objekte.  

 
TOMISLAV MRLE 

- Nakon sjednice Socijalnog vijeća izrađeno je 30-tak rješenja iz te problematike. 
- Dobiveni su rezultati natječaja TZ Kvarnera te je dobiveno po 1.000 kuna za 12. smotru 

heligonki,  goranska jela, Kotar fest te projekt „Na valovima Kupe“. 
- Napravljeno je izvješće prema Županiji vezano uz vrtić. 
- Popunjen je anketni upitnik GONG-a vezan za transparentnost rada lokalne samouprave. 
- Izrađeno je izvješće o izvršavanju obveza za volontere prema HZZZ. 
- Pripremljena je Odluka o ukidanju javnog dobra u Crnom Lugu. 
- Napravljen je dopis prema Policijskoj postaji Delnice vezno za prebivalište osoba u Gustom 

Lazu, a sve vezano uz povrat imovine Bolf. 
- Volonterka pravnica bila je na obuci kod Danijele Petelin vezano uz prijem volontera na 

stručno osposobljavanje. 
- Stupilo se u kontakt sa Zavodom za zapošljavanje, naši su zahtjevi u obradi, ove godine 

napravili su potpuno nove obrasce i moramo ih upotpuniti s putnim troškovima.  
- Pomoć predsjedniku Odbora za sport vezano uz izradu poziva za odbor. 
- Za Dječji vrtić sačinjen je prijedlog akata vezan uz ukidanje Podružnice u Brodu na Kupi 

odnosno uvođenje jasličke skupine. Gradonačelnik navodi da, kod promjena, treba voditi 
brigu o Mreži predškolskog odgoja. 

- Izrađena je, nakon uvida u predmet, žalba na rješenje od davanju na korištenje grobnog 
mjesta, drugi tjedan ćemo vidjeti kako i na koji način to riješiti.  

- Tibor Briški i Katarina Mihelčić prisustvovali su savjetovanju vezanom uz EU fondove.  
- Gradonačelnik - treba napraviti predugovor kojim bi se definirali međusobni odnosi Županije, 

Grada Delnica i izvršitelja oporuke iza pok. Janet Majnaric na način da se kaže kako grad ima 
namjeru i potrebu urediti i preseliti knjižnicu u bivši Dom HV, u prostoru bivše šumarske i 
pučke škole želi urediti etno muzej i ima potrebu i želju pomoći u dovršetku, uređenju i 
opremanju doma za osobe s posebnim potrebama. To bi bili projekti koje bi grad prijavio na 
strukturne fondove ili natječaje ministarstva gdje bi izvršitelji oporuke preuzeli obvezu 
sufinanciranja onog dijela participacije koju bi imao grad budući iskazuju želju i potrebu da 
sufinanciraju i taj dio aktivnosti, a županija će osigurati projektnu dokumentaciju o svom 
trošku. To bi trebao biti predmet predugovora kojim se definiraju startne pozicije i međusobni 
odnosi da se sa sigurnošću može ići u realizaciju pripreme projekata 

 
Dovršeno u 8,50 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


